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PROTOKOL 


z przeprowadzenia dyskusji publicznej nad rozwi~aniami przyj~tymi w projekcie Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 193/5/2010 "Nad Przyrw~" na osiedlu Przybysz6wka 

w Rzeszowie 

Protokol sporz¥izony w dniu 9 paidziemika 2013 r., w Biurze Rozwoju Miasta Rzeszowa przy 
ul. Slowackiego 9 w Rzeszowie, przez Malgorzat~ Szel~, pracownika BRMR. 

Na podstawie art . 17 pkt 10 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. 0 planowaniu i zagospodarO\/"aniu 
przestrzennym (Oz. U z 2012 poz. 647, z pOin. zm.) w zwi'l,Zku z art. 4 ust. 2 ustawy z dnia 
25 czerwca 20 lOr. 0 zmianie ustawy 0 planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, ustawy 
o Panstwowej Inspekcji Sanitamej oraz ustawy 0 ochronie zabytkow i opiece nad zabytkami (Oz. U 
z 2010 r. Nr 130, poz. 871), przeprowadzono II dyskusj~ publicznq nad rozwi¥aniami przyj~tymi 
w projekcie Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 193/5/2010 "Nad Przyrwq" 
na osiedlu Przybyszowka w Rzeszowie w Rzeszowie, w zwiqzku z wprowadzeniem zmian 
po wczesniejszym wylozeniu do pubhcznego wglqdu, w zakresie terenow: UP.2, U2, U.4, U7, 
MN13, MN.14, MN/U.7, MN/U.13, Z.WS.6, KDL.3 i cz~sci terenow: MN.5, MN.7, MN.24, MN.27, 
MN.26, MN/u.12, MN/u.14, Z.WS.2[US], Z.WS .7, Z.WS.8[MN.6], Z.WS.IO[MN.51, ZP .WS. 

I. Lista obecnosci stano wi zalqcznik do protokolu. 

Otwarcie dyskusji pubhcmej naS4Pilo 0 godz. 10 05 

II. 	Glos w dyskusji zabrali: 

1. 	 Pani Lidia Szczepanek, Z-ca Oyrektora Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa, 
ul. Slowackiego 9, Rzeszow. 

Pani Oyrektor Lidia Szczepanek, przywitala osoby zebrane na dyskusji publicznej zorganizowanej 
nad projektem miejscowego planu Nr 193/5/2010 "Nad Przyrwq" na osiedlu Przybyszowka. 
Poinformowala, ze dyskusja zorganizowana jest w trakcie ponownego wylozenia projektu planu 
do publicznego wglqdu. Powtome wylozenie projektu planu wynika z ponowienia procedury 
sporzqdzenia planu, w zwi'l,Zku z cz~sciowym uwzglydnieniem uwag, zlozonych podczas I wylozenia. 
Pani Oyrektor przekazala glos projektantce, pani Ewie Ciebien. 

2 . Pani Ewa Ciebien - urbanistka, projektant planu z BRMR. 

Pani Ewa Ciebien wskazala granice terenu obj~tego projektem planu Nr 193/5/2010 "Nad Przynvq" 
i przyponmiala 0 celu podj~cia uchwaly 0 przystqpieniu do sporzqdzenia tego planu. 
Wskazala tereny, ktorych dotyczy powtorne wylozenie i wY.iasnila jakich dokonano zmian, w wyniku 
cz~sciowego uwzgl~dnienia uwag zlozonych po wczesniejszym wylozeniu projektu planu 
do publicznego wglqdu . 
Nastt(pnie poinformowala 0 przeprowadzonej procedurze planistycznej i mozliwosci skladania uwag 
do wylozonego projektu planu, do dnia 19 Iistop ada 2013 r. 

3. 	 Pani B. zapytala jak odniesiono si~ do jej wniosku 0 przesunit(cie hni i rozgraniczajqcej teren 
MN/U.14 i Iinii zabudowy na wlasnej dziake . Podniosla rowniez, ze jej uwaga dotyczqca 
zv"i~kszenia wysokosci zabudo\\'Y do 10m, zostala uwzgl~dniona a mimo to w projekcie 
planu dopuszczono \\'Ysokosc budynkow jedynie do 9,5m. 
Pani B. zadala pytanie jakie ustalono wspolczynniki zabudowy dla terenu MN/u.14. 

W odpowiedzi: 

Pani Ewa Ciebien poinformowala, ze w projekcie planu dzialkt( t~, polozonq w terenie MN/U.14 
przeznaczono pod zabudow~ mieszkaniowq jednorodzinnq z dopuszczeruem uslug. Oopuszczono 

http:Z.WS.IO[MN.51


przebudow~ i rozbudow~ warsztatu samochodowego bez rnozliwosci zwi~kszerua zakresu uslug, kt6re 
rnoglyby bye uciqzliwe dla otoczenia. Okreslono wskainiki, kt6re wskazuj,,! jak,,! kubatur~ rnozna 
zlokalizowaC na tererue MNIU.14. Ustalono stosunek powierzchni zabudowy do powierzchni dzialki 
(powierzchnia zabudowy nie wi~ksza ruz 30% pow. dzialki), powierzchni~ terenu biologicznie 
czynnego - rue rnniejsZ'l niz 30% powierzchni dzialki i wysokose budynk6w rnieszkalnych 
i rnieszkalno-uslugowych do 9,5 m. Projektantka poinformowala, ze uwaga p B. zlozona 
po I wylozeniu zostala cz~sciowo uwzgl~dniona Zarzqd..zeniem Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
Pani Ewa Ciebien poinformowala pani,,! B., Ze udzieli szczegOlowych informacji dotycz"!cych jej 
dzialki po zakonczeniu dyskusji. 

Pani Janina Nowak - z BRMR, projektant ds. ochrony srodowiska - jako uzupelnienie wypowiedzi 
Pani Ciebien, podala przyklady uslug, kt6re ~Iedlug rozporzqdzenia Rady Ministr6w z dnia 9 listopada 
2010 r. w sprawie przedsi((.wzi((.c mogqcych znaczqco oddzialywac na srodowisko Dz. U 2010 nr 213 
poz. 1397 z p6in zm. , zaliczane S,,! do katalogu przedsi~wzi~c rnog"!cych znacZ'lco oddzialywac 
na srodowisko. 

Pani Dyrektor Lidia Szczepanek, po upewn.ieniu si~, ze nie rna wi~cej pytaiJ., zakonczyla dyskusj~ 
publicZll,,! i podzi~kowala zebranym za udziat w spotkaniu. 

Zakonczenie dyskusji nastqpilo 0 godz. 102
0. 

III. 	 Ustalerua z dyskusji : 

Uczestnicy dyskusji zapoznali si~ z ustaleniarni przyj~tymi w projekcie planu 
i dokonanych korektach po wczesniejszym wylozeniu 
Poinformowano 0 procedurze sporZ'ldzania projektu planu . 

Protok61 sporzqdzono w 3 egzemplarzach, z przeznaczeniem: 

1) dla Prezydenta Miasta; 

2) do dokumentacji planistycznej ; 

3) do publicznego wgl,,!du . 

Protok61 zawiera 2 ponurnerowane strony. 

Rzesz6w, 9 paidziernika 2013 r . 
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